

Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: <u>Jessie@travelgsh.com</u> / <u>yen@travelgsh.com</u>



4DAYS 3NIGHT BALI TOUR

Day 01 Singapore - Bali *** D ***

Upon arrival in Bali International Airport, our staff will meet you at the arrival gate; holding a sign board with passengers' name or party. You will be transferred to the hotel for accommodation or directly to the local restaurant for dinner.

Day 02 Kintamani Full Day Tour *** B/L/D ***

After breakfast at the hotel, our staff will pick up the passengers from the hotel. The tour will begin with a visit to the Batu Bulan Village to watch the Barong and Kris Dance. After finishing the dance, we will proceed to see the local people at the **Home Industry Batik and handicraft**. Passengers can view the process of making Batik without obligations to buy anything there. After which, we will proceed to the holy spring of **Tampak Siring** temple. This place is within the presidential palace area. The passengers will be driven up to the mountain of Batur and visit beautiful lake and Mount. Batur Panorama. This village name is **Kintamani**. You will enjoy our Indonesian **Buffet Lunch** and the cool weather of Mount. Batur. After lunch, we will visit Ubud Traditional Art market where you will see countless Balinese art, handicraft, nice fashion and sarong which you can purchase. In the evening, we will proceed to the local restaurant for dinner.

Day 03 Tanjung Benoa, Kedaton, Tanah Lot Tour *** B/L/D ***

Our tour will begin with a visit to **Tanjung Benoa** beach to see the beautiful beach with great activities such as: Banana Boat, Jet Sky, Parasailing, Glass bottom boat, diving and etc (at own expense). Lunch will be served at a local restaurant. Our tour will continue to **Alas Kedaton** - a forest habitat where a thousand friendly monkey lives in. After which, we will proceed to **Tanah Lot Temple**. Located on the south west coast, Tanah Lot is possibly the best known and most photographed temple in Bali. The pagoda like temple sits on a small, rocky islet, surrounded by water at high tide and otherwise accessible by a ramp. Despite the commercialism, few sights compare with the dramatic view of the sun setting behind the ocean and silhouetting the temple which is venerated as a holy site believed to be guarded by snakes. On the way back, we will have our dinner at a local restaurant.

Day 04 Home Sweet Home *** B ***

After breakfast at hotel, you are free until transfer to the airport for your flight back.

Travel GSH 山河旅游

Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357 Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

MDCK

印尼

4天3晚 巴里之旅

ABEK

TOUR CODE: BMW 4D3N

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ 金塔马尼 ♥
- ♥白奴压港♥
- ♥ 公园 ♥
- ♥圣泉庙♥

Itinerary Subject To Change 特殊情况下行程会有少许更改

4天3晚 巴里之旅

第一天 新加坡 - 巴厘 (晚餐)

抵达巴厘岛国际机场后,由专业导游接机前往酒店,自由活动时间直到前往 当地餐馆享用晚餐。

第二天 金搭马尼 (早、午、晚)

早餐后,酒店大堂集合,前往参观印尼传统舞蹈之一巴龙舞。观赏舞蹈后,我们将去欣赏当地人在家居行业的蜡染工艺品。游客可以看到人们如何制作蜡染(不会强制性让游客购买)之后,您将看到一场神庙的盛典Tampak Siring。接着,我们进入巴杜尔山,参观美丽的湖泊和巴杜尔山的全景。这个村庄的名字是金搭马尼。在巴杜尔山凉爽的天气,你将享受我们的印尼自助午餐。下午,我们将参观乌布传统的艺术市场。乌布是巴厘岛的绘画和艺术重镇,世界的艺术村。这里安详美丽的田园风光和无处不在的艺术气息令西方人感到新奇。遍布大街小巷工艺品商店和多个著名的博物馆,通过绘画、雕刻、音乐、舞蹈、纺织、摄影等多种形式,向世人彰显着巴厘岛数百年来的文化传承和艺术低蕴。在日落后,我们直接到当地的餐厅为您提供晚餐

第三天 海神庙,南湾(早、午、晚)

早餐后,我们将出发至 Tanjung Benoa 海滩。在这美丽的海滩有很多娱乐设施,如香蕉船,水上一线天,玻璃底船,潜水等(游客可自费参加)然后我们到当地餐馆享用午餐。午餐后前往 Alas kedaton 森林,你能在这里看到很多猴子。之后,我们参观海神庙(Tanah Lot Temple)这在巴厘岛可能是最有名和最上镜的寺庙。寺宝塔坐落在岩石小岛上,在涨潮时被水包围,景象非常壮观。晚餐在本地餐馆享用。

第四天 巴厘 一 新加坡 (早)

早餐后,你可以在附近的商店购买您心仪的商品。自由时间至专车送往机场.

